
ACTA 1a ASSEMBLEA ORDINÀRIA CURS 24-25

Data/hora 4 de desembre de 2024 | De 16:30 h a 18:30 h

Tipus presencial ( menjador de l’escola)

Espai de conciliació 18 infants inscrits (assistència:8)

Assistents: 41 participants presencials (al llarg de la reunió varia el nombre per
gent que arriba tard o bé marxen abans) i 6 participants que deleguen
el seu vot, tots i totes sòcies de l’AFA, entre els quals hi ha:

● Membres de la Junta anterior : Estela (tresorera) i Mari
Carmen.

● Membres de la junta actual: Jose Ramon Puig (Koke)
(president), Marta Diaz (vicepresidenta), Patricia Merino
(tresorera), Iris Corpos (vocal), Joel Mur(Vocal), Patricia
Gonzàlez (vocal), Hèctor Górriz (vocal), Clàudia Maccioni
(vocal), Marta Espot (Secretària).

● Membres de les comissions que exposen: Mariona (Comissió
de comunicació), Maga (Comissió espai migdia), Glòria
(Comissió d’extraescolars), Clàudia (Comissió de Famílies),
Patricia(Comissió de Festes) i Clàudia (Comissió de Famílies) i
Àlex (Revolta escolar)

S’inicia l’Assemblea a les 16:40. El president de la Junta, fa una breu explicació del
funcionament de l’Assemblea, dels temes que es tractaran i introdueix que hi haurà una
moderadora de l’Assemblea per tal de regular les intervencions i els temps per tal que les
Assemblees no s’extenguin més del temps acordat.

ORDRE DEL DIA

1. Aprovació i votació de l'acta de l’Assemblea ordinària de 13 de juny de 2024 .
2. Aprovació i votació de l'acta de l'Assemblea extraordinària del 17 d'octubre de 2024.
3. Presentació i aprovació del tancament econòmic del curs 2023-2024.
4. Presentació dels objectius i activitats de les comissions de comunicació, espai migdia,

extraescolars, escola de famílies, festes i revolta escolar.
5. Presentació i aprovació dels pressupostos pel curs 2024-2025.
6. Aprovació de la quota pel curs 2025-2026 i proposta de beneficis per les famílies

sòcies.
7. Trasllat d'informació de la nova junta.
8. Presa de decisions de la Junta de l’AFA Anglesola en casos d’urgència.
9. Precs i preguntes.



1. Aprovació acta anterior l’Assemblea ordinària de 13 de juny de 2024

L’Estela recorda que tot i que l’última Assemblea era l’extraordinària del 17/10/24, no es va
aprovar l’acta de l’Assemblea ordinària del 13/06/24.

Votació: Queda aprovada l’acta de 13/06/24 amb 40 vots a favor presencials i 6 delegats, 1

abstenció, 0 en contra.

2. Aprovació i votació de l'acta de l'Assemblea extraordinària del 17 d'octubre de 2024.

Votació: Queda aprovada l’acta de l’Assemblea extraordinària de 17/10/24 per unanimitat amb

amb 41 vots a favor presencials i 6 delegats.

3. Presentació i aprovació del tancament econòmic del curs 23/24

L’Estela, tresorera de l’AFA, exposa el tancament de l’exercici econòmic dels curs 2023/24 i un

resum de l’estat de comptes a data 3/12/24.

L’Estela Exposa que han detectat un petit decalatge que es ve acumulant d’anys anteriors entre

els ingressos i les despeses justificades dels tiquets de festes, però que ho deixaran registrat i

arreglat en l’estat econòmic.

Votació: Aprovació per unanimitat 41 vots presencials a favor i i 6 delegats.

4 . Presentació dels objectius i activitats de les comissions:
El Koke dóna pas a les comissions perquè exposin el que varen fer l’any passat, les propostes
per l’any en curs i els pressupostos presentats.

COMISSIÓ COMUNICACIÓ ( Exposa la Mariona)

Què hem
fet

● Difusió de les informacions i activitats de l’AFA per diversos canals: calendari de la

pàgina web, recordatoris mensuals via xat de delegades, publicacions a les xarxes,

cartells…
● Suport a les comissions en la preparació de textos i formularis d’inscripció.



● Millora del web i actualització del contingut amb informació útil i rellevant.

● Redisseny de l’estil gràfic de les comunicacions.

Que
farem?

● Millorar la comunicació entre l’AFA i totes les famílies de l’escola (siguin o no sòcies) Es
realitzarà un qüestionari de consulta a les famílies per a buscar propostes per millorar els
canals de comunicació.

● Recerca de solucions per oferir reunions / xerrades en línia, banc d’imatges per a l’AFA i
altres…

● Fer més atractius els correus de l’AFA (afegir capçaleres, logo, peu de firma unificat…)

Pressupost 150€

COMISSIÓ ESCOLA DE FAMÍLIES ( Exposa la Clàudia)

Que
farem?

● Previsió de xerrades programades per aquest curs.

○ Taller de dibuix ( 2a Part). Glòria Vives:Estava aprovada en el pressupost de

l’any anterior.

○ Com acompanyar el conflicte des de casa (Sònia Kliass)

○ Taller de sexualitat ( Júlia Sánchez): L’any passat va agradar molt i

proposem un nou taller.

○ Taller de lectoescriptura. L’escola ha proposat que ho faci una professional

del centre per exposar com ho fan des de l’escola ( Maria Gràcia)

○ Taller primers auxilis 2a Part: ( Núria Nevot i Jesús Blanco)

○ La xerrada del primer trimestre està per determinar.

● Es preveu un espai de conciliació pels infants durant les xerrades/tallers

Pressupost 1500€

COMISSIÓ ESPAI MIGDIA ( Exposa la Maga)

Què hem
fet

● Reunions amb La Xup - Xup i l’Esguard per temes de la cuina

● Tastets trimestrals

● Reunions amb L’Esguard per coordinar l'espai migdia.

● Reunions amb les dues empreses, la Junta i l’equip directiu, per organitzar el

proper curs de la millor manera possible.

Que
farem?

● Tastets trimestrals.
● Reunions periòdiques amb La XupXup per treballar en relació als temes que afecten

l'espai migdia i com gestionar els conflictes.
● Promoure una alimentació saludable (Tallers variats: es proposa fer un de cuina

d’aprofitament)
● Avaluar els menús per fomentar el menjar saludable, la sostenibilitat i la proximitat.
● Organitzar que les famílies d'alumnes de l'escola puguin realitzar el tastet del menú

escolar.
● Propostes per reduir el malbaratament alimentari.

Pressupost 600€



Observaci
ons

Aquest primer trimestre, donat que l’empresa de la Xup Xup està gestionant també el servei de
monitoratge s’ha centrat en actualitzar totes les qüestions administratives, tals com
comptabilitzar les inscripcions de famílies, impagaments, gestió d’equip. S’ha incorporat una
quarta figura al menjador que fa de suport a la cuina i també s’encarrega de la neteja.
S’exposa també que la Xup Xup ha elaborat un nou projecte i que els monitors s’estan adaptant
ala nova dinàmica. S’ha realitzat una formació de seguretat alimentària i s’està elaborant un
protocol per a establir com els infants poden repetir de menjar.
També s’està treballant per millorar les dinàmiques al menjador, perquè hi hagi menys soroll,
menys estrés, s’autorreguli el menjar i menys malbaratament alimentari.
Des de la comissió proposen invertir amb material/jocs de taula per treballar l’alimentació
saludable.
La Noemí afegeix que considera important fer més pedagogia d’aquests temes ja que consideren
que hi ha famílies que encara qüestionen o no acaben de veure la necessitat de promoure
aquesta alimentació saludable.

COMISSIÓ EXTRAESCOLARS ( Exposa la Glòria )

Què hem
fet

● La Comissió s’encarrega d’organitzar, gestionar i fer seguiment de les activitats

extraescolars, de les acollides del matí i dels racons de tarda, de la jornada

intensiva ( casalet) i del casal d’estiu.

● Es realitzen coordinacions amb la Xup Xup (Laura) i el Pol (coordinació

monitoratge), amb les Empreses externes extraescolars (Forus i CreaTic) i amb la

direcció de l’escola (Gemma)

● Gestionar suggeriments, queixes i incidències

● Sondeig a les famílies de les extraescolars

● Comprar i gestionar la reparació i el manteniment del material

Que
farem?

● Ampliar les extraescolar per fomentar els idiomes i activitats més artístiques ( música i
dansa). noves propostes: Escacs, Capoeira, dibuix o art amb Glòria Vives, sensibilització
musical, anglès.

● Promoure activitats enriquidores i de qualitat a preus assequibles en la línia de l’escola
● Possibilitat de disposar d’un espai al nou Pavelló per fer activitats esportives
● Comprar armaris per desar el material de les activitats
● Decidir el Casal d’Estiu pel 2025 (hi haurà proposta homologada de La Xup Xup)
● Reforçar la coordinació i comunicació entre els diferents agents

Pressupost 400€

Observaci
ons

La Glòria exposa que s’han incorporat moltes mares a la comissió i han passat de 2 a 9.
Es comenta que La Xup Xup accedeix a que externalitzem extraescolars, però faran la gestió
econòmica i la coordinació amb el monitoratge (excepció CreaTic)
Es comenta que la direcció de l’escola està molt oberta a col·laborar, i que volen que les
extraescolars tinguin la pedagogia de l’escola, en el sentit que l’anglès no sigui acadèmic i que es
plantegi en la línia dels tallers en anglès que es fan a l’escola. En aquest sentit s’està pensant en
fer una proposta de teatre musical en anglès.
Es comenta que els i les monitores de la Xup Xup que ha incorporat a les activitats extraescolars
són especialistes en la temàtica i això comporta més qualitat en les activitats.
Quant al casal d’estiu al gener la Xup Xup farà una proposta. També s’està parlant amb
Shakespeare per veure quina proposta ens fan. Hi ha previsió de realitzar una assemblea



extraordinària per debatir aquestes qüestions.
Respecte a la compra del material que proposa la comissió l’Anna diu que fa 3 anys es va
comprar un. Una altra persona comenta que l’estan fent servir per guardar el material de
robòtica.
També es realitza una proposta: que es pregunti als propis infants quines extraescolars volen fer.
Glòria comenta que es pot treballar des de l’escola.
Koke fa un petit apunt, mencionant que les activitats extraescolars s’han d’aprovar pel consell
escolar.

COMISSIÓ FESTES ( Exposa la Patricia )

Que
farem?

● Festa d’hivern - 14 desembre 24: S’organitzen tallers i un mercat solidari amb roba,
joguines donades per les famílies i els diners recaptats es donaran a La Marató.

● Xocolatada solidària - 14 febrer 25: Els diners recaptats aniran a destinats a St Joan de
Déu per impulsar la investigació del càncer infantil.

● Recollida d’aliments: aquest any només es farà una una recollida d’aliments durant el
segon trimestre als volts de les vacances de setmana santa.

● Carnestoltes - 1 de març 25: Es crearà un grup extern a festes per gestionar la festa de
Carnestoltes.

● Festa d’estiu - 14 juny 25: S’organitzen diferents activitats matí i tarda que conclouen
amb un sopar.

Pressupost 2300€

Observacio
ns

La Patricia menciona que son 7 membres, però fa una crida a les famílies a participar ja que des
de la comissió sempre necessiten més mans.
Es comenta que s’ha començat a parlar amb Batukasola per fer una sortida conjunta i el Koke
comenta que Batukasola es vol unir a les festes que s’organitzen i als talls de carrer.

COMISSIÓ REVOLTA ESCOLAR( Exposa L’Àlex )

Què hem
fet

● Talls trimestrals del c/ Numància #RevoltaEscolar + difusió a les famílies

● Participació en reivindicacions i iniciatives

● Seguiment del procés del Pressupost participatiu de pacificació del c/ Europa

● Participació en la iniciativa Protegim les escoles

● Peticions de millora: carril c/ Numància, parada d’autobusos Hife, pàrquings bici…
● Participació en Bicibús Les Corts

● Participació en esdeveniments de l’Escola Anglesola i la Comissió de Festes

Que
farem?

● Participació en els talls del c/Numància de la #RevoltaEscolar: 1) 13 de desembre de
2024/ 2) Tall 2n trimestre/ 3) Tall 3er trimestre

● Participació en el procés de Pressupostos Participatius “Camí del Pi de Les Corts” en
col.laboració amb altres AFA del Barri

● Lluita per les diferents reivindicacions detectades pròpies: millora pacificació, més
ancoratges per les bicicletes, parada d’autobusos Hife, etc.

● Lluita per les diferents reivindicacions detectades generals: el xec escolar, la calor a les
aules, entre d’altres.



Pressupost 150€

Observacio
ns

L’Àlex comenta que la missió de la comissió és ajudar que els entorns de l’escola, físics i
emocionals, siguin més segurs, més jugables i més amables pels infants i famílies.
Des de la comissió creuen que com a Afa ens hem d’involucrar en determinats temes que
passen en la nostra societat. Fins i tot quan no sigui còmodes per tothom.

5. Presentació i aprovació dels pressupostos pel curs 2024/25

La Patricia presenta el pressupost per aquest al nou curs escolar destacant que l’escola ha
demanat mantenir “cap infant sense colònies”, tot i que l’any passat no es va gastar el
pressupost previst.

VOTACIÓ: S’aprova per unanimitat.

7. Informacions de la junta.

Es realitza un canvi en l’ordre del dia, presentant abans el número 7. La Junta comenta els

objectius marcats, reconeixent que acaben d’aterrar i que hi ha molta feina per fer. Es

plantegen reunions amb les comissions existents i amb Batukasola per conèixer les seves

necessitats; amb altres AFA’s del barri per saber com gestionen certs temes. També es vol

donar visibilitat a l’AFA, amb la intenció de fer difusió a través de pictogrames i vídeos

explicatius, i es valora la importància d'informar les famílies noves durant les reunions de

portes obertes i de les reunions pedagògiques de principi de curs. Igualment plantegen

reunions periòdiques amb la Xup Xup per revisar tot el tema contractual i col·laborar amb

l’escola i explorar quines són les seves necessitats per tal d’intentar aportar els diners recaptats

en millores que repercuteixin a l’escola. Finalment, valoren important impulsar la participació

de l’AFA a la vida del barri, participant en les activitats existents en el barri i proposant-de de

noves amb la col·laboració de Batukasola.



Es relacionen les tasques que realitza l’AFA com a Junta.

Així mateix es fa un incís amb les dades que consten de l’històric de la participació de famílies

sòcies a l’Afa. Es comenta que tot i que hi ha més famílies a l’escola, el número de famílies

sòcies no va en augment. En aquest sentit hi ha el mateix número de famílies sòcies que el

2021. També es comenta que estem molt lluny amb altres escoles en quant a número de

famílies sòcies. Per exemple es comenta que hi ha escoles en què la majoria de famílies són

membres de l’AFA.

6. Aprovació de la quota pel curs 2025-2026 i proposta de beneficis per a les famílies sòcies

La Iris exposa la proposta de domiciliar la quota anual de l’AFA i augmentar-la a 36€
argumentant que el sistema actual de renovació mitjançant formulari anual és complicat i

provoca que en ocasions es perdin socis o es produeixin errors en els pagaments (pagaments

dobles o incomplerts). Per evitar aquestes dificultats i la feina addicional per a les famílies i la

junta, es proposa fer la domiciliació.

També es comenta que moltes famílies no són membres de l’AFA perquè consideren que no els

aporta beneficis. A més, s’exposa la possibilitat d’incentivar la participació a través d’aquestes

propostes:

1. Donar prioritat a les famílies sòcies en l'accés a les extraescolars.

2. Es matitza que no es vol privatitzar l'AFA ni deixar sense accés a les extraescolars les

famílies amb més vulnerabilitat social. La junta ha parlat amb l’escola, que ha

quantificat en 35 el nombre de famílies en situació de dificultat econòmica (famílies en

xoc). Aquestes famílies estarien exemptes de pagar la quota anual de l’AFA, però

seguirien sent membres amb els drets i deures corresponents.

3. Aplicació d’un preu diferenciat en funció si les famílies són sòcies o no tenint en

compte que el preu de les extraescolars si es fan fora de l’escola son molt més cares

que les que gestiona l’AFA a l’escola.

Un cop exposada la proposta es genera un debat entre els assistents:

● Alex: Comenta que aquestes qüestions ja s'han debatut prèviament i no cal tornar a

votar-les. Posterioment exposa que si s’aproven aquests beneficis, creu que la

participació por baixar.

● Núria: Considera que es pot votar perquè és un punt de l'ordre del dia.

● Una altra mare pregunta perquè no es fan més grups de piscina. Es comenta que s’ha

fet consulta al Forus i no és viables.

● Silvia: Comenta que no està d’acord amb segregar les famílies de l’AFA per un tema

econòmic, però valora la proposta de les famílies en xoc perquè té en compte i inclou a

famílies que per una qüestió econòmica no ho podries ser-ho.

● Maga: Exposa el seu desacord amb la domiciliació, especialment pel cost associat a les

comissions bancàries i la devolució de rebuts, que considera una despesa innecessària.

Expressa també que no hi ha temps suficient per expressar les postures d’aquest debat.

● Expressa que el benefici real de l’AFA, és tenir una escola pública de qualitat i creu que

les famílies que no s’impliquen tampoc ho faran encara que la quota sigui obligatoria.

Es comenta que potser s’haurien de fer més activitats per recaptar diners per l’AFA o

per recaptar diners per abonar les quotes de les famílies en xoc.



● Noemí: Creu que tot i que es facin sòcies per als beneficis, no es millorarà la

participació de les famílies.

● Koke: puntualitza que es una escola pública en que hi ha molt poca implicació per part

de les famílies. En l’elecció dels membres del consell escolar i de delegades en ocasions

no hi ha nous voluntaris, i els existents han de repetir el mandat.

● Iris: exposa que amb la marxa de l’Esguard, l’AFA ha hagut de firmar un nou contracte

d’amortització amb la Xup Xup que ens lliga a l’empresa 8 anys.

● Carme: Planteja si es podran garantir els beneficis que aportem per totes les famílies

sòcies. Es comenta que per exemple per Piscina no hi haurà places per tothom, però

almenys totes les famílies que els toqui plaça seran famílies sòcies.

● Estela: Creu que la davallada de famílies a EI3 és perquè son més germans. Considera

que s’han de replantejar noves maneres de fomentar la participació, ja que els intents

previs han estat complicats.

● Anna: considera que els beneficis han d’anar orientats a totes les famílies i no només

les que fan ús de les extraescolars. Valora positiu recollir les propostes de les famílies i

els infants.

● Joel: Suggereix que l'AFA hauria d'explicar més clarament la seva funció per

conscienciar les famílies sobre el valor i les tasques que té encomendades l’AFA. Es

desconeix que l’AFA paga l’assegurança per cobrir els incidents que puguin passar als

espais i estones no acadèmics dins de l’escola ( l’estona del migdia i també durant les

extraescolars) tant als alumnes de famílies com les que no ho son.

● Glòria: Exposa que com a junta ja ens hem plantejat altres maneres d'incentivar la

participació, com preus diferenciats per al menjador o les acollides, però que ara

mateix valoràvem aportar les que hem proposat. Considera important recaptar més

diners per fer més projectes, com per exemple reforçar el monitoratge durant l’estona

del menjador.

● Maria: està conforme amb l’opció de pensar en beneficis i expressa que des de la

comissió de festes ja se’n fan. Ara bé, expressa que li hem de donar una volta i que no li

sembla bé que l’enemic sigui el que no participa, així el focus l’hem de posar en

nosaltres.

● Mariona: expressa que s’han de buscar noves dinàmiques en les assemblees que

ajudin a crear vincles, pensar noves propostes i repensar l’espai perquè aquest sigui

amable.

● Altres qüestions: Es pregunta perquè es volen més diners si hi ha romanent de

21.000€. Es comenta que és necessari tenir romanent perquè si s’espatlla una nevera o

un forn de la cuina ho ha d’assumir l’AFA i té un cost molt elevat. També es discuteix la

possibilitat de dur a terme una consulta mitjançant qüestionaris per conèixer millor les

necessitats de les famílies i decidir quins beneficis oferir als socis.

Propostes finals:

1. Domiciliació i augment de la quota a 36 €: Aprovat amb 38 vots a favor (presencials), 9

vots a favor (delegats) i 2 abstencions.

2. Famílies en xoc com a membres de l’AFA: Aprovat amb 38 vots a favor (presencials), 8

vots a favor (delegats) i 0 abstencions.



3. No es vota la proposta dels beneficis proposats, s’acorda que la Junta farà una nova

proposta havent explorat les propostes de les famílies i es convocarà una assemblea

extraordinària per votar aquest temes.

8. Presa de decisions de la Junta en casos d’urgència

Es comenta que aquest tema s’ha inclòs en l’ordre del dia perquè una família ha preguntat per

correu electrònic per què es va prendre la decisió de fer la recollida d’aliments i material per les

víctimes de la DANA sense convocar prèviament l’assemblea, mentre que l’any passat es va

convocar per manifestar-se per la pau i es va demanar a la Junta que s’adherís a la

concentració, cosa que va ser rebutjada perquè es considerava que era un tema que havia de

passar per assemblea.

La Junta exposa que la recollida de material per la DANA no es considera una acció política,

sinó una resposta d'urgència social per ajudar als damnificats. Es considera que aquesta decisió

no necessita passar per assemblea, ja que no té caràcter polític.

El Koke comenta que el reglament de l’AFA atorga a la Junta la potestat per prendre decisions

de forma autònoma.La Maga puntualitza que aquesta potestat es limita a decisions d’urgència.

El Koke matisa que el reglament especifica que la Junta pot gestionar les qüestions del dia a

dia, sempre que aquestes no contradiguin el mandat de l'Assemblea General.

El Francesc intervé i recorda que, segons els estatuts, l'Assemblea té la facultat d’adherir-se a

concentracions o altres unions d’associacions, i llegeix el punt dels estatuts que fa referència a

aquesta facultat.

La Marta Varela expressa el seu desacord i demana una explicació més detallada sobre quines

són les potestats de la Junta i l’Assemblea d’acord amb la normativa vigent.

Una mare pregunta si hi ha alguna manera de prendre decisions extraordinàries de manera

ràpida, com a través de reunions online. La Marta comenta que, segons els estatuts, les

reunions extraordinàries també s’han de convocar amb un mínim de 15 dies d’antelació.

La Junta es compromet a consultar amb l'AFAC per determinar si existeixen mecanismes per

resoldre aquestes qüestions amb més celeritat, com ara reunions online o altres alternatives.

Es tanca la sessió a les 18.59.

Signatura President Signatura Secretària


